



# KENYATAAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa daripada **pembekal-pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan dalam kod bidang seperti di bawah**, berpengalaman dan berkelayakan dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi perkhidmatan berikut:

BIL	BUTIR-BUTIR TENDER	NO. JADUAL	HARGA DOKUMEN / TARIKH DOKUMEN DIJUAL / TARIKH & TEMPAT TUTUP TENDER	KOD BIDANG / KELAYAKAN	TAKLIMAT TENDER DAN LAWATAN TAPAK
1	Overhaul And Inspection Maintenance For 25KV Overhead Catenary System, Power Supply Equipments and Scada System in Rawang – Ipoh Sector (RIDT)	MOT/ KTMB/TB/ 1/2017	<p><b>HARGA DOKUMEN</b> <b>RM1,000.00</b> (TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN)</p> <p><b>TARIKH DIJUAL</b> 7 Februari 2017 (Selasa) hingga 1 Mac 2017 (Rabu)</p> <p><b>TEMPAT DOKUMEN DIJUAL</b> Bahagian Pentadbiran dan Kewangan Kementerian Pengangkutan Malaysia Aras 6, No. 26, Jalan Tun Hussein, Presint 4 PUTRAJAYA</p> <p><b>TARIKH TUTUP</b> 8 Mac 2017 (Rabu)</p> <p><b>LOKASI PENGHANTARAN DOKUMEN TENDER</b> Peti Tender Bahagian Pentadbiran dan Kewangan Kementerian Pengangkutan Malaysia Aras 6, No. 26, Jalan Tun Hussein, Presint 4 PUTRAJAYA</p>	<p><b>110403</b></p> <p><b>ATAU</b></p> <p><b>220503</b></p>	<p><b>TARIKH</b> 7 Februari 2017 (Selasa)</p> <p><b>MASA</b> 9.30 pagi</p> <p><b>TEMPAT</b> Electrification System OHE Maintenance Depot Off Jalan Sungai Besi Salak Selatan 57100 Kuala Lumpur</p> <p><b>* TAKLIMAT ADALAH DIWAJIBKAN</b></p> <p><b>*SILA BAWA BERSAMA SIJIL PENDAFTARAN DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN (ASAL DAN SALINAN) SEMASA TAKLIMAT. PENAMA DALAM SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT, KEMENTERIAN KEWANGAN, WAJIB MENGHADIRI TAKLIMAT TENDER</b></p>

Satu salinan “Naskah Meja Dokumen Tender” akan dipamerkan di Bahagian Pentadbiran dan Kewangan, Kementerian Pengangkutan Malaysia bermula **26 Januari 2017 (Khamis)** bagi membolehkan petender menyemak dokumen tender tersebut sebelum membuat pembelian.

Pembayaran bagi pembelian Dokumen Tender hendaklah dibuat dalam bentuk Bank Draf dari bank yang berlesen dan beroperasi di Malaysia atau kiriman wang (money order) atau kiriman wang pos berpaling (postal order) dan dibayar atas nama:

## KETUA AKAUNTAN KEMENTERIAN PENGANGKUTAN MALAYSIA

Semua tender mestilah dimasukkan ke dalam peti tender pada tarikh tutup yang dinyatakan **sebelum jam 12.00 tengah hari**.

**Tawaran yang lewat tidak akan diterima.**

Kementerian Pengangkutan Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran terendah ataupun sebarang tawaran.